
 Bestyrelsesmøde d. 03.03.2022 Afbud: Claus, Niels, Martin 
og Niels-Erik. 

  

     

Punkt Overskrift Opgavebeskrivelse Deadline Ansvar 

     

0. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 
fra d. 17.02. udsendt af Ingrid. 

  Godkendt 

     

1. Status som opfølgning på netværk især 
tidsplan og videre proces frem mod 
færdiggørelse i lejligheder. 

Sean: Ingen fast dato, men 
senest d. 30.04. åbnes 
forbindelsen til os. 
Routerne skal anskaffes 
inden april – der afholdes 
et ”routerinfomøde” i 
kælderlokalet:  
Hvilken router? 
Hvad sker der? 
Hvordan foregår det? 
Hvor får man hjælp? 
Kabler der er synlige bliver 
skjult senere. 
Ekstra længde mht. 
ledninger/stik betales sf 
foreningen. 

 
 
 
 
 
Dato følger – helst inden 
påske. 
 
 
 
Infomøde d. 24.02: 
Der deltog ca. 10 personer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Camilla sender navnelister 
med ønsker ang. ledninger 
til Sean, som derefter 
kontakter Niels-Erik. 

     

2. Status opgange, herunder: højde og flugtlinjer 
for fenderlister. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Renovering af Terrazzo 
gulve 2 steder i 
ejendommen/udskiftning 
af rustne riste. 
Snedker er i gang med at 
sætte fenderlister op i 
opgange (Sofievej).  Der er 
målt op til fenderlister i 
alle opgange. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Niels-Erik koordinerer de 
praktiske ting, som strøm 
mv.  



 
 

Der er blevet valgt en 
mellemstørrelse – 
fenderlisternes placering 
er accepteret af 
bestyrelsen.  

 
 
 
 

3. Status dørtelefon og nøgler, herunder: 
 

a) Navne til frontpladerne. 
 
 
 

b) Nøgleudlevering. Betaling og bestilling 
af ekstranøgler før udlevering af 
3.nøgle samtidig med montering af 
dør. Plus den praktiske håndtering. 

 

  
 
Navnene på frontplader er i 
arbejde og bliver sat op i 
næste uge. 
 
Nøgler til antal af beboere i 
husstanden bliver betalt af 
foreningen. 
Nøgler, der bestilles udover 
dette skal selv betales. 
Hver husstand/lejlighed får i 
forvejen udleveret 3 nøgler. 
Den 3. nøgle bliver udleveret 
sammen med montering af 
den nye dør til lejligheden. 

 

     

4. Status døre i lejlighederne 48 stk.   Intet nyt 

     

5. Kort om henvendelse fra Jesper Ullerup Bach 
om drøftelse af evt. salg til investor af hele 
foreningen. 

   
Intet nyt – udsættes. 

     

6. Øvrige spørgsmål. Listes ved mødet med 
a,b,c,… 

a) Henvendelse af lejer til bestyrelsen. 
 

b) Hensatte effekter på loftet uden for 
loftsrum. 

 

  
 
 
 
Det er forbudt at stille 
effekter uden for 
loftsrummene. 

 
 
 
 
 
 
 



 
c) Bom-clicker til Morten Fender plus 

proces for rekvirering af 
erstatningsclickere. 

 
 

d) Måske nyt mølproblem på Lofterne 
Sofievej/Kongevej: 

 
Bom-clicker udleveres til 
Morten. 
Erstatningsclickere efter tab, 
skal betales af modtageren. 
 
Mølfælder sættes op. 
Alt skal opbevares i lukkede 
plastiksætte/plastikbeholdere 
m. låg. 

 
 
 
 
 
 
Niels-Erik 

     

7. Middagsarrangement d.31.03. efter 
budgetmøde. 

  Intet nyt. 

     

8.  Evt. Håndtag/knop til 
gadedøren? 
Udskiftning af bom? 
Skal belægningen i porten 
justeres? – den er sunket 
nogle steder. 

  
 
 
Næste møde. 

     

9.  Næste møde: 17.03.2022 kl.18.00.    

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

 


